

Referat fra bestyrelsesmøde i 7-kanten



**Teatret
7-KANTEN**

Tid: mandag den 26. januar 2026 kl. 17:00 ordinært møde

Sted: Kærvej 21, 6800 Varde

Kommende møder:

Bestyrelsesmøde:

Deltagere:

Bestyrelsesmedlemmer - deltagere:

Allan Poulsen (ABP), Agnethe V. Pedersen (AVP), Ulla Adolf (UA), Gitte Flycht (GF), Bjarne Jensen (BJ)

Suppleanter - deltagere:

Referent:

Allan Poulsen

Gæster:

Bilag til dagsorden:

Dagsorden

- | | |
|------|---|
| 1.0 | Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde |
| 2.0 | Meddelelse fra forretningsudvalg |
| 3.0 | Meddelelse fra bestyrelsesmedlemmer |
| 4.0 | Information, udvalg og teams |
| 5.0 | Aktuelle forestillinger og aktiviteter |
| 6.0 | Regnskab og budget |
| 7.0 | Drøftelser |
| 8.0 | Beslutninger |
| 9.0 | Nyhedsbrev |
| 10.0 | Eventuelt |

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde	Godkendt.
2.0 Meddelelse fra forretningsudvalg: 2.1 MUS-samtale med medarbejdere 2.2 Musical Forum 2.3 Partnerskabsaftale	2.1 MUS-samtalerne skal afholdes inden for den næste måned. Samtalerne kan udføres af forretningsudvalgets medlemmer. 2.2 7-kanten har omkring Musical Forum taget initiativ til at mødes af flere gange, men det har været svært at finde datoer der passer ind. Vi mener, at et møde skal vente til efteråret 2026. Der skal så udarbejdes en fornuftig dagsorden, hvor de forskellige medlemmer deltager i udarbejdelsen. Musical Forum får svar omkring bestyrelsens opfordring den 27. januar. 2.3 Karsten Rimmer har bekræftet, at partnerskabsaftalen fra perioden 2023-2025 forlænges til også at omfatte 2026. Første dialogmøde bliver til april og anden dialog i juni. UA taler med Karsten.
3.0 Meddelelse bestyrelsesmedlemmer	Intet at bemærke.
4.0 Information, udvalg og teams	Intet at bemærke
5.0 Aktuelle forestillinger og aktiviteter 5.1 Informationsmøde for deltagere til Oliver	5.1 Bliver afholdt den 2. februar på Kærvej. Ole annoncerer det på Facebook og andre SoMe-steder, vi har tilgang til. Hvis der kommer nye frivillige hjælpere, skal de guides til de rigtige personer, således de får de rigtige informationer. Det er ikke Mie, der har ansvaret for dette. Der skal således være en person klar fra alle teams. BJ fordeler de praktiske personer ud til de rette teams. Formanden byder velkommen og introducerer de nye nøglepersoner omkring spillet.
6.0 Regnskab og budget 6.1 Regnskab 25 afventer underskrifter fra bestyrelsen, den er lige på trapperne	6.1 Allan rykker for budget og regnskab og melder efter mødet, at det sendes til bestyrelsen i uge 6. Vi taler om vigtigheden af gennemsigtig- og overskuelighed i forhold til estimat kontra budget.
7.0 Drøftelser 7.1 Vedtægtsændringer 7.2 Evaluering af ekstraordinær generalforsamling 7.3 Sponsorere 7.4 Ordinær generalforsamling, hvor? 7.5 Dialogmøde med Rune, Toke og Thomas 7.6 Kandidater til bestyrelsen. 7.7 DGI-opfølgning på medlemsundersøgelser.	7.1 Vi skal have igangsat en gennemgang af vores vedtægter. DGI skal spørges, om de vil lave en juridisk gennemgang af vedtægterne. 7.2 ABP har talt med JV. Ole lægger link til artiklen på Facebook. 7.3 Alle sponsorer bliver kontaktet efter endt ekstraordinær generalforsamling. Det er nu, der skal sættes ind angående nye sponsorater og også pleje af de eksisterende. Hovedtemaet bliver VTM, Kulturens Jubelår og Sommerspillet. Aftales nærmere med Ole. 7.4 Afholdes den 24. marts i 7-kanten i Janderup. Vi undersøger, om vi kan være i Eventyrgården (Hvem gør det?). 7.5 Toke har skrevet til bestyrelsen, at han er klar til et dialogmøde. Vi inviterer Toke, Thomas og Rune til et fællesmøde den 12. februar kl. 19.00.

	7.7 UA foreslår at vente til efter generalforsamlingen. GF vil gerne invitere Stine til fortsat fremdrift i undersøgelsen. Der bliver lavet en tidsplan i samarbejde med Stine. 4/2 + 10/2 + 12/2, GF aftaler med Stine.
8.0 Beslutninger 8.1 Lysafvikler	
9.0 Nyhedsbrev	
10.0 Eventuelt	Allan følger op på siddepladsnummeringen i Arnbjerg.